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1. Nyt fra: 30 min. 

 

Tak til Jette for det gode arbejde som konstitueret leder fra Fællesbestyrelsen og velkommen til 

Charlotte. 

 

Formand   

Borgmestermøde 4. okt. – med god dialog om hvad der rører sig i Engum, desværre ikke så mange 

fremmødte. 

Tiden siden sidst har også budt på ansættelsessamtaler og forældremøder – hvad kommer der 

ellers ud af dem? 

Med Charlotte til Dialogmøde med BFU / skoleledere / bestyrelsesformænd om budgetter og hvad 

man kan blive fritaget for. 

Med Elisabeth og Daginst. om budgetter og udfordringer med rekruttering. 

 
Ledelse 

Afgang af 1 elev som skifter til en anden skole 

Langtidssygemeldt medarbejder er langsomt tilbage i praktik 

Bygningssyn i dag ud fra vores ønskeliste laves der en prioritering over hvad vi kan få bevilliget. 

Stilling til afdelingsleder af Engumhus er opslået. 

I morgen laves der en plan og strategi for nærværende ledelse. 

Der arbejdet med PLF og styrket kvalitet i det pædagogiske arbejde med fokus på 

specialpædagogisk praksis i Engumhus. 

 

2 studerende fra Spanien mangler et sted at bo i perioden januar-marts 2023 og vil gerne inviteres 

hjem og spise. 

Lav nogle konkrete aftaler f.eks. i Aula som forældre kan melde sig på til aftensmadsinvitationer. 

Skal det på budgettet som noget vi vil investere i? 

 

 



 

 

Daginst. 

Louis midlertidigt ansat indtil 1. december. 

Trine kommer tilbage og starter i den kommende uge. 

Inge er i gang med uddannelse. 

Laila og Elisabeth på kursus i børn med psykiske problemer, andre medarbejdere på uddannelse fra 

januar 

 

Elevråd 

Ikke noget nyt 

 

 

Medarbejdere 

I almenskole:  

SKIP er godt i gang i teams fokus på udvikling af mangfoldige læringsmiljøer. 

Ny pedel og sundhedsplejerske 

Alt ruller i skole og SFO – der arbejdes med dannelse og maddannelse 

 

Daginst.:  

Dreng/pige uge for at prøve noget nyt 

Julehemmeligheder skal vi til at i gang med – udfordret af sygdom og flyverdragter 

Klippe klistre næste uge 

Lysfest d. 30. november og julegudstjeneste bliver dejligt 

 

Der vil blive evalueret på morgenÅbner i daginst. 

 

Green Team  

- 

 

Forældre 

- 

 

2. Grønne spirer/green team – 30 min  

Profilering på omgivelser ved at trække grønnere tanker og tiltag ind i daginst. og skole. 

Giver god mening at starte initiativet nede fra ved at starte i Daginst. 

Gået i gang med at lave handleplaner: Jord-til-bord og i gang med affaldssortering 

Der er ikke nogen der ikke synes det er en god ide, det er mere et problem at få tiden til at strække  

Fortælles om det på forældremøde i Daginst. hvor sundhedsplejersken også kommer og taler om 

mad. 

Der laves en realistisk tidsplan. 

 

3. Aula princip bilag 2 – 30 min 

Der arbejdes videre på en forældredel som indarbejdes i skolens princip 

 

 

 

 



 

 

4. Antimoppestrategi 10 min – bilag 1 

Godkendes 

 

5. Parkering - 15 min  

Genoptagelse af snak om parkering fra sidste møde 

• Ulovlig parkering langs den gule stribe 

• Manglende parkeringspladser ved spidsbelastninger 

 

Evt. 8 skilte med parkering forbeholdt forældre, optegning af den gule stribe og skilte om parkering 

forbudt 

Personalet holder i det omfang der er plads ved EUI – kan ikke holde der efter kl 16 

Charlotte har møde med præsten på mandag om evt. parkering ved kirken 

Kys og kør er blevet bedre efter, at skiltet er blevet sat op  

Forældre må gerne give slip på deres børn og lærer dem selvstændighed, så de selv kan komme ind 

på skolen og ikke bliver fulgt hele vejen ind i klassen 

 

Man kan lave en strategi om at lære elever og forældre at cykle og gå i skole 

Indsamle fakta – 16 biler kl 8.30 og 7 ved EUI 

Der er en oplevelse af at der er mange flere elever og børn der cykler, og bilister kører korrekt efter 

at skilte er kommet op. 

 

Der er stadig elever som cykler forkert, derfor skal der laves et tiltag i skolen for at undervise 

eleverne. 

 

Evt. mødet 24. januar er et kursus for bestyrelsen – vigtigt at prioritere fremmøde  

 

Næste møde er julearrangement 

Kommer: 

• Tina  

• Merete  

• Gitte 

• Christina 

• Sussi 

• Sarah 

 
1. Bilag 

1. Antimoppestrategi 

2. Aula 


